

# Styremøte i linjeforeningen Nabla

**Dag/dato:** 05.11

**Tid:** 08:15

**Sted:** R41

**Tilstede:** Liva, Elise, Herman, Solveig, Hedda, Emilie, Simen, Postkom, Reven, Sportskom, Løpeklubben, Håndballaget

**Forfall:** Benjamin

Saksnr.	Sak	Ansvarlig
---------	-----	-----------

1	<b>Godkjenning av dagsorden</b>	<b>Alle</b>
---	---------------------------------	-------------

2	<b>Ris og ros</b>	<b>Alle</b>
---	-------------------	-------------

3	<b>Orienteringssaker</b>	<b>Alle</b>
---	--------------------------	-------------

- RRT fra stillingene

**Leder:** LL-møte, kontaktet regnskapsførerselskaper, arrangert reunion for kull95

**Nestleder:** Ført inn og oppdatert prisene på nablakiosken, hentet og begynt å dele ut merch.

**Faddersjef/sekretær:** Referert, fikset til jubileum for kull 95, handlet til kiosken

**Økonomiansvarlig:**

**Bedriftskontakt:** Fremskritt på hovedsamarbeidsavtale, og bedpressene for våren begynner å tikke inn. eurêka er i rute.

**Arrangementssjef:** Hatt siste møtet for semesteret med komiteen. Joulebohr, eksamensfest og Åre er i rute og blir kjempebra! Venter fortsatt på svar fra studenterhytta for om vi kan leie den for jacobinske. Funnet folk i komiteen som vil arrangere låvephaest/trebryllup med HC, skal begynne å koordinere med phaestsjef i HC så fort som mulig! Orga med jubileum for kull 95, som var veldig gøy! Morsomt å treffe på folk som har gått fysmat:)

**Koordinator:** undergruppeledere står på og er så flinke så er ikke mye å koordinere i disse dager. Tatt undergruppebilde med masse gøyale temaer, og vært med å arrangere for kull 95, noe som var veldig stas! Ellers har jeg booka rom, registrert eksterne lagernøkkeltilganger og bidratt der det trengs :)

**Blestesjef:** Den vanlige blestingen, spurt om månedsplakat for november som kommer snart. Kalenderen er ferdig btw vet ikke om jeg skrev det sist.

To-do fra forrige uke

Liva [3]

*Vårroptak er i kalenderen, søknad VT er sendt, kontaktet regnskapsførere, avslått revisjonsavtale med HC, tatt bilde til joulekort, laget plan for utdeling av joulekort, tatt opp SKE-promovideo med Prokom*

4	<b>Saker</b>	<b>Alle</b>
---	--------------	-------------

**Vedta redaksjonelle endringer**

Alle [5]

§ 1. Økonomi: *endret fra BN til Bedriftskontakten Nabla, for konsekvent bruk.*

§ 9-2. Undergrupper i Nabla: *endret fra BN til Bedriftskontakten Nabla, for konsekvent bruk, samt endret fra "enda" til "ennå".*

**Gallastilling til revystyret**

Alle [6]

Gallastilling ble tildelt til hele revystyret, på primisset om at samme regler som gjelder for alle med gallastilling blir fulgt. Det vil si at revystyret fortsatt ikke kan dele ut nablapins på egne arrangementer, da bruk av gallastilling er forbeholdt når det sittende styret ønsker det. Dette definerer vi som de gallaene som blir lagt ut i gallastilling-slacken. *Forslaget ble vedtatt med 7/7 stemmer for.*

### Støtte til sportslige undergrupper

Alle [20]

SiT og andre steder gir ikke lenger nok støtte til å få dekket utgifter til de sportslige undergruppene. Gruppene har satt opp et budsjett for hva de tenker. Gruppene ønsker å kunne opprettholde et lavterskel tilbud, der de helst slipper å ta medlemsavgift/inngang på arrangementer.

- *Håndball: minst 1 herrehåndball, ballpumpe, klisterfjerner -> Estimert pris: 700,-*
- *Sportskom: Arrangementer (gymling) x4 i året: 2000,- (dekker inngang til 5-10 uten sit-medlemskap per arrangement) Estimert pris: 2000,-*
- *Reven: Ønsker 5000,- til delvis dekke av serieavgift.*
- *Løpeklubben: Har ingen utgifter per nå.*

### Svar til HC angående låvephaest/trebryllup

Solveig [2]

Liva svarer på mailen fra HC, og Solveig tar kontakt med deres festsjef for å planlegge nærmere.

### Regnskapsfører

Liva [8]

*Tas opp igjen når økonomiansvarlig er til stede.*

### Frifond

Liva [20]

Redaksjonen har tidligere pleid å søke Frifond for å få dekket utgiftene til Nabladet. Dette har ikke blitt gjort i år, som er litt problematisk, da andre har søkt Frifond på vegne av Nabla, som potensielt kan føre til at redaksjonen ikke får den støtten de trenger, da Frifond har en maksimumsgrense på 35 000,- per år, per organisasjon. Løsningen på dette blir at vi skal gå gjennom søknadene som har blitt sendt inn på vegne av Nabla og vurdere om de skal trekkes eller ikke, slik at søkesummen til Redaksjonen ikke vil bli avslått. Redaksjonen sender inn søknad fortløpende.

For å hindre at dette problemet skal oppstå senere, vil en person i styret bli registrert som administrator for Nabla i Frifondportalen. I dette styret får koordinator dette ansvaret. I tillegg vil sittende Redaktør bli registrert som godkjent søker for Nabla hos frifond, slik at de kan søke midler på vegne av Nabla. Midlene som er igjen etter at Redaksjonen har søkt om midler, kan søkes på av andre medlemmer i Nabla, men søknadene må gå gjennom styret. Det vil bli avgjort på et styremøte om søknaden skal legges inn som søknad fra Nabla, eller ikke.

### Budsjettpost til inn/ut og plan for å ferdigstille budsjett

Liva [5]

Konklusjon: dekkes av "Fadderkom + opptaket"

### Skidag mail

Elise / Alle[5]

Hybrida har kontaktet linjeforeningene angående mulighet for å arrangere en felles skidag i Vassfjellet. Arrkom har svart at vi ønsker å delta og kan bleste for arrangementet, men at vi ikke ønsker å ha arrangementsansvare

x	<b>Eventuelt</b> <b>Styregave til Psykologen</b> <i>Ikke relevant</i>	<b>Alle</b> Alle
xx	<b>Fremover</b>	<b>Alle</b>
xxx	<b>Kritikk av møtet</b>	<b>Alle</b>
xxxx	<b>Workshop ! 09:45 !</b>	<b>Alle</b>